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Ik heb jou vandaag bijgevoegde mail als antwoord gestuurd.
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Met

Ssi
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)

Afdeling Opleidingen, Beleidsadvies en Financién

EETSecretaria

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |@&8etage
Postbus 20350 | 2500EJ | Den Haag
werkzaam op

vor:EXEC EXE rire

Verzonden: dinsdag 6 juli 2021 14:12

Aan:EXEC) EXER @minvws.ni>;INECAE)SEXED@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Formatiefiche extra IC-capaciteit: budgettaire consequenties voor opleiden

Hoihoi,

Lukt het om vandaag einde dag eea gereed te hebben?

Grs!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEICE -EXEX) ominvws.oi>Datum: donderdag 01 jul. 2021 9:50 AM

Ann:EES JERE inv o>,IEEE)EREins 11>
Onderwerp: RE: Formatiefiche extra IC-capaciteit: budgettaire consequenties voor opleiden

HoSCE

Mij is niet helemaal duidelijk wat de deadline is, 6 juli ongeveer?JE
kunnen we hier nog even samen naar kijken in een

WebEx overleg? Ik vraag mij vooral af waarop de aanname is gebaseerd dat 50% wordt gerealiseerd door verdringing en 50%

door extra personeel.
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Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt (MEVA)
Afdeling Opleidingen, Beleidsadviesen Financién

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag etage

Postbus 20350 | 2500EJ | Den Haag

werkzaam of 5.1.2e

van: IEXECNIINERED@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 30 juni 2021 21:53

Aan: IEXED)ESE© minvws.ni>; INEEERECE)BEXEDMo inv: .n)>
Onderwerp: RE: Formatiefiche extra IC-capaciteit: budgettaire consequenties voor opleiden

Een aanpassing: ik keek te snel in het fiche. Er zijn verschillende varianten met verschillende hoeveelheden extra bedden

(al dan niet flexibel). De 1150 is het huidige basisaantal begrijp ik. We moeten dus even naar de varianten kijken om per

variant onderstaande berekening te maken.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE) EEG minvws ol

Datum: woensdag 30 jun. 2021 8:36 PM

Aan: IEEEXEINEND EEX) @minvws i>, RED )SESE@ minvws ol>
Onderwerp: Formatiefiche extra IC-capaciteit: budgettaire consequenties voor opleiden

Hoi beiden BEd -'s dossierhouder en JERE vanwege betrokkenheid bij IC-opschalingsplan),

Deze week sprak ik met CZ over bijgevoegd fiche dat zij aan het afstemmen zijn met FIN. De inhoud ervan was nog niet eerder

met ons afgestemd of gewisseld begrijp ik. Wat nu gevraagd wordt is of we een plausibele inschatting kunnen maken van de

opleidingskosten die ontstaan door deze maatregel. We hebben lang gesproken over het feit dat er nu al te weinig opgeleid
wordt en dat in tijden van schaarste geld ook niet de enige barriére is. Tegelijkertijd was er wel behoefte aan een soort

inschatting van opleidingskosten voor extra IC-verpleegkundigen, onder een aantal aannames. Ik zet hieronder uitgebreider
uiteen wat we ongeveer gewisseld hebben (in mijn woorden).

We hebben het volgende idee gewisseld, dat voor verbetering vatbaar is:

« Aanname 1: Voor de extra IC-bedden ontvangt het ziekenhuis een kostendekkende vergoeding, inclusief structurele

salariskosten van het benodigd personeel.
« Aanname 2: Een deel van het extra benodigd personeel wordt opgevangen doordat er verschuiving van personeel

plaatsvindt (verdringing)(50%?7?).
« Aanname 3: Een deel van het extra benodigd personeel is ook daadwerkelijk extra (50%).
« Aanname 4: Dit extra personeel is er niet vanaf dag 1 en daarom moet een ingroeipad van enkele jaren worden

gehanteerd.

Argumentatie bij deze aannames is dat ziekenhuizen bij een kostendekkende vergoeding, ook voor structurele salariskosten,
waarschijnlijk eerder bereid zijn om meer op te leiden. Tevens zien we dat de instroom in HBO-verpleegkunde aanzienlijk
toeneemt, waardoor er ook daadwerkelijk meer studenten dan nu zullen zijn die kunnen starten aan een vervolgopleiding tot IC-
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verpleegkundige. Vanwege de blijvende schaarste aan personeel nemen we wel aan dat dit niet 100% in de behoefte zal

voorzien, maar voor 50% en de andere 50% dus verdringing is.

Ik lees in de PDF-bijlage dat voor 1 extra IC-bed er 2.06 IC-verpleegkundigen en 3.09 IC-ondersteuners (verpleegkundigen?)

nodig zijn. We kijken voor opleiden dan dus vooral naar extra kosten voor het opleiden van IC-verpleegkundigen. Uitgaande van

1150 extra IC-bedden hebben we dan 2369 extra IC-verpleegkundigen nodig, waarvan dus de helft (1185) echt extra

beschikbaar is en de andere helft verdringing betreft.

Vragen aan jullie:
1) Wat vinden jullie van bovenstaande redenering en bovenstaande aannames? Suggesties?

2) Stel we moeten via het opleiden van extra IC-verpleegkundigen komen tot een structurele toename van de beroepsgroep
met 1185 IC-verpleegkundigen, hoeveel moeten er dan per jaar meer in opleiding komen en wat zijn de macrokosten

daar ongeveer van (P*Q)?

Als jullie hier begin komende week naar hebben kunnen kijken dan zou dat super zijn!

Groet en dank!

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |
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